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До 

г-н Любомир Христов  

Кмет на Община Шумен 

 

Чрез 

Проф. д.т.н. инж. Борислав Беджев  

Председател на Общински съвет Шумен  

 

П И Т А Н Е  

на основание чл.33 (1), т.4 и (2) от ЗМСМА  

от Добромир Драев - общински съветник при Общински съвет Шумен  

 

Уважаеми г-н Христов, 

 

В качеството си на общински съветник отправих към Вас питане по време на сесия на 

Общински съвет Шумен през месец май 2016 г. по повод постъпила до мен жалба от живущи 

на адрес: гр.Шумен, ул. „София“, вх.25 и вх.29, във връзка с търсене на възможност за 

решаване на техен проблем, а именно очакъляване/ асфалтиране на паркинг пред блока. 

Проблемът не е решен повече от 21 година и в дъждовните и преходните зимни месеци 

подходите към входовете стават непроходими. Живущите от този блок два пъти са подавали 

молби и подписки до кмета на община Шумен през 2004 г. и 2015 г., но до ден днешен не са 

взети мерки относно отстраняването на проблема. По време на заседанието на сесията на ОбС 

Шумен през месец май 2016 год. представители на етажната собственост изказаха своя 

проблем пред Вас и екипа Ви. Вие поехте ангажимент да организирате очакъляване на 

паркинга чрез инвеститора, който изграждаше по това време кооперация в съседство с имота.  

Не съм запознат с проведените от Вас разговори с инвеститора и дали той е поел ангажимент 

за подобни действия от негова страна и в тази връзка задавам следните въпроси: 

 

1. Поет ли е ангажимент от страна на инвеститора, както беше договорено по време на 

заседание на ОбС Шумен през месец май 2016 г.? 

2. В случай че не е изпълнен ангажимента от негова страна, Община Шумен ще реши ли 

проблема на блока чрез очакъляване/асфалтиране на паркинга и в какъв срок, считано 

от сесията през месец февруари 2018 г.? 

 

С уважение 

Добромир Драев 

 

 


